
 

                        
Številka: 035/2024– 

                 Datum: 10. 6. 2024 
 
 

  Zapisnik seje Akademskega zbora Fakultete za varnostne vede Univerze v Mariboru 
 

Seja Akademskega zbora Fakultete za varnostne vede Univerze v Mariboru je bila 10. junija 2024 ob 
13.30. Na zboru je bilo prisotnih 21 od skupaj 27 visokošolskih učiteljev in znanstvenih sodelavcev, 4 
od skupaj 7 študentov, članov AZ, in 7 od skupaj 7 strokovnih delavcev, članov AZ.  
 
 
Dnevni red:                                              

1. Potrditev zapisnika zadnje seje Akademskega zbora UM FVV 
2. Predstavitev samoevalvacijskega poročila KOK ter samoevalvacije študijskih programov za 

študijsko leto 2022/2023  
3. Informacije vodstva 
4. Predlogi in pobude 

 
Predlagani dnevni red je bil soglasno potrjen. 
 
 

AD 1 
Potrditev zapisnika zadnje seje Akademskega zbora UM FVV 
Predsednik Akademskega zbora UM FVV prof. dr. Bojan Dobovšek je na kratko podal pregled vsebine 
zapisnika z zadnje seje Akademskega zbora UM FVV z dne 9. 1. 2024. Na zapisnik ni bilo podanih 
pripomb. Soglasno je bil sprejet sklep: 
SKLEP 1:  
Akademski zbor UM FVV soglasno potrjuje vsebino zapisnika zadnje seje Akademskega zbora UM FVV 
z dne 9. 1. 2024. 
 

AD 2 
Predstavitev samoevalvacijskega poročila KOK ter samoevalvacije študijskih programov za 
študijsko leto 2022/2023  
Komisija za kakovost UM FVV je pripravila Poročilo o samoevalvaciji UM FVV za študijsko leto 

2022/2023. Predsednik komisije prof. dr. Branko Lobnikar je predstavil pripravo poročila in ključne 

ugotovitve evalvacije. Komisija je izpostavila prednosti in priložnosti za izboljšanje po posameznih 

področjih. Komisija ni ugotovila bistvenih odstopanj glede na preteklo leto. Delo na fakulteti poteka 

dobro, ocene študentskih anket so visoke, prav tako je visoko zadovoljstvo zaposlenih. 

Samoevalvacijsko poročilo je bilo potrjeno na seji Študentskega sveta FVV in Senata FVV ter je 

dostopno na spletni strani FVV.  

V nadaljevanju so vodje študijskih programov predstavili ugotovitve na osnovi analiz o zadovoljstvu 

študentov. Vsi so povedali, da so ocene zadovoljstva študentov visoke, prav tako so visoke ocene 

pedagoških delavcev. Vprašanj in pripomb na poročila ni bilo. Soglasno je bil sprejet sklep: 

SKLEP 2: 
Člani Akademskega zbora UM FVV so se seznanili s Samoevalvacijskim poročilom KOK in 
samoevalvacijami študijskih programov UM FVV za študijsko leto 2022/2023.  



 

 

 
 

AD 3 
Informacije vodstva  
Dekan prof. dr. Igor Bernik je povedal, da je bil drugi semester uspešno izveden, s tem da so bile 
vmes dogovorjene manjše spremembe glede predvidenih izvajalcev. Povedal je, da se je viš. pred. 
spec. Bojan Zorec odločil, da bi zaključil sodelovanje na FVV. Dekan se mu je ob tej priložnosti zahvalil 
za dolgoletno delo na fakulteti. Izvedba študijskih programov poteka dobro, v SEPu je izpostavljenih 
nekaj priložnosti za izboljšanje, ki jih bomo preučili. Raziskovalci FVV izvajajo veliko število projektov 
prav tako jih je veliko tudi prijavljenih. Zahvalil se je za odlično delo tudi nepedagoškim delavcem. 
 
Povedal je, da je za izdajo gradbenega dovoljenja oddano vse potrebno, dovoljenje pa zaradi stavke 
na UE še ni izdano. Dekan in prodekan za kakovost in razvoj prof. dr. Andrej Sotlar sta imela dne 6. 6. 
2024 sestanek s predstavniki MVZI glede investicije na stavbi. Glede na to, da v proračunu za leti 
2025 in 2026 ni sredstev za financiranje naše investicije, sta predstavila idejo o premostitvenem 
kreditu, ki bi omogočil pričetek del v začetku leta 2025. Predstavnika MVZI sta se s to idejo strinjala. 
Projektiranje je v zaključni fazi, v kratkem bodo pripravljeni načrti. 
 
Dekan je povedal, da je bil ustanovljen Kompetenčni center za področje informacijske in kibernetske 
varnosti. Po pridobljenih informacijah naj bi Vlada podprla le en kompetenčni center. 
 
Povedal je, da so revizorji UM opozorili na ustrezno višino deleža posrednih stroškov na projektih. 
Vodstvo pripravlja predlog zvišanja deleža posrednih stroškov. Skladno z novimi pravili ARIS, si odslej 
lahko fakultete vzamejo del sredstev za kritje posrednih stroškov tudi na projektih, ki jih financira 
ARIS. 
 
Dekan je povedal, da se pripravlja tudi nov Pravilnik o delovnem času, ki bo zajemal tudi pravico do 
odklopa. Obeta se tudi novost glede IRD in NRP sredstev, saj sedaj že KPDVI predvideva, da ima vsak 
raziskovalec sredstva za raziskovalno dejavnost. Določba stopi v veljavo, ko bo ministrstvo zagotovili 
sredstva. Takrat bodo dosedanjih NRPji ukinjeni, raziskovalci pa bodo imeli na voljo IRD sredstva 
predvidoma v višini ene mesečne bruto plače rednega profesorja. 
 
Dekan je povedal še, da dopuste pedagoškim delavcem odslej odobrava prodekan za kakovost in 
razvoj prof. dr. Andrej Sotlar.  
 
Prodekanica za izobraževalno dejavnost doc. dr. Maja Modic je povedala, da je Senat sprejel sklep, da 
v št. letu 2024/2025 pilotno izvedemo izredni študij na MAG programu na hibridni način. Pripravili 
bomo smernice za izvajanje hibridnih predavanj ter ustrezno opremili predavalnice. Po tem letu 
bomo preučili uspešnost tovrstnega načina izvajanja. Do naslednjega leta je v učnih načrtih potrebno 
urediti kategorizacijo načina ocenjevanja skladno z novimi pravili UM. Vsem je zaželela uspešno 
izvedbo izpitnega obdobja ter svetovala, naj se obrnejo na kolege, če potrebujejo pomoč pri izvedbi. 
 
Prodekanica za raziskovalno dejavnost in mednarodno sodelovanje izr. prof. dr. Kaja Prislan Mihelič je 
povedala, da se trenutno na FVV izvaja 20 projektov, v obdobju zadnjega pol leta je bilo oddanih 18 
prijav novih projektov. Pozvala je vse, da Petro Bajc sproti obveščajo o rezultatih prijav ter da 
oddajajo obrazce za prijavo projektov. Prav tako je potrebno najaviti porabo sredstev ter obrazec 
posredovati dr. Prislan Mihelič in Petri Bajc. 
Opozorila je, da se neporabljena sredstva na ARIS projektih ne prenašajo več v naslednje leto, zato je 
smiselno najprej porabiti projektna sredstva in šele nato IRD in NRP sredstva. 
Pozvala je, da si vsi raziskovalci pridobijo ORCID ID. Vzpostavljena je bila spletna stran glede 
sodelovanja študentov na projektih. Razpisi za študentsko delo na projektih se objavlja na tej strani. 
 



 

 

V študijskem letu 2023/2024 je šlo 11 študentov FVV v tujino, kar je pod povprečjem UM. Pozvala je 
vse pedagoške, naj spodbujajo študente k Erasmus izmenjavi. Od števila študentov, ki odhajajo na 
izmenjavo v tujino, je odvisno tudi koliko sredstev fakulteta prejme za mobilnost zaposlenih. Na FVV 
je prišlo 24 tujih študentov. Nepedagoška delavka septembra odhaja na Erasmus izmenjavo. 
Vzpostavljen je buddy sistem za tuje študente.  
Sklenjena sta bila dva nova sporazuma (Finska, Belgija). Izmenjava na Japonsko v letu 2024 ni možna. 
Povedala je, da se lahko odločimo za izmenjavo na fakulteti, s katero ima katerakoli od članic UM 
sklenjen sporazum, s tem da mora biti vsebinsko sorodna fakulteta. ZA STT izmenjave sporazumi niso 
potrebni. 
 
Dr. Prislan Mihelič je povedala, da so tuji Erasmus študenti navedli več predlogov izboljšav, povedali 
so, da niso bile izvedene vse ure, nekateri izvajalci so odgovarjali v SLO jeziku). Dr. Prislan Mihelič je 
povedala da eno srečanje ne sme trajati več kot dve uri, ure se morajo izvesti na način da se izvede 
eno srečanje na mesec. Ocene morajo biti vpisane do konca semestra. Izvedba izpita se ne šteje v 
kvoto 10 ur, izpiti morajo biti razpisani v naprej. Organiziran bo tečaj za uvedbo v SLO kulturo. 
 
Prodekan za kakovost in razvoj prof. dr. Andrej Sotlar je svetoval, da vodje študijskih programov v 
bodoče pridobijo več informacij tudi od izvajalcev štud. programov in se ne zajema podatkov le iz 
anket. Prav tako je cilj, da se poročila čim prej oddajo KOKu, da ti lahko pravočasno prejmejo podatke 
za pripravo SEP. 
 
Dr. Sotlar je povedal, da se pripravlja nov postopkovnik ob oddaji doktorske naloge, ki bo šel še v 
potrditev na sejo Senata FVV. Povedal je, da bodo DR študenti morali sami predstaviti nalogo 
ustreznim komisijam in to ne bo več na mentorjih.  
 
Prof. dr. Bojan Dobovšek je povedal, da je NAKVIS pripravil nove minimalne standarde, ki so veliko 
blažji od dosedanjih. UM bo kljub temu obdržala habilitacijske pogoje, ne bo jih pa zaostrovala. 
Predlog novih habilitacijskih meril bo pripravljen do jeseni.  
 
Soglasno je bil sprejet sklep: 
SKLEP 4: 
Člani Akademskega zbora UM FVV so se seznanili z informacijami vodstva UM FVV. 
 
 

AD 4 
 
Predlogi in pobude 
Pod to točko razprave ni bilo. 
 
Seja je bila zaključena ob 14.55. 
 
 
Zapisala:  
Anja Zahirović      
                                                                                                      Prof. dr. Bojan Dobovšek                                                                                                            

 Predsednik Akademskega zbora UM FVV     

                                                                                                                                         


